

الأحكام والشروط الخاصة بالشيكات المصرفية

Terms & Conditions for Demand Drafts



1. In the event of loss of, damage to or mutilation of the Demand Draft, the Bank shall not be liable if payment made to persons other than payees or bona-fide endorser, unless it is promptly notified and asked to take precautionary measures.
١. في حالة ضياع أو تلف أو تحريف الشيك المصرفي، فإن البنك لا يعتبر مسؤولاً إذا تم دفع القيمة لأشخاص غير المستفيدين أو المظهرين حسني النية ما لم يتم إخطار البنك بذلك فوراً لاتخاذ التدابير الاحتياطية.
2. The Bank shall not be responsible or liable for damages if the draft is not rendered for payment to the branch/ correspondent within 12 months from the date of issue
٢. لا يعتبر البنك مسؤولاً أو مطالباً بالتعويض إذا لم يتم تقديم الشيك المصرفي للدفع لدى الفرع / المصرف المراسل خلال فترة اثنا عشر شهراً من تاريخ إصداره.
3. The Bank shall not be liable if the payment of draft is stopped or funds withheld by action of a de facto authority for any reason or cause whatsoever.
٣. لا يتحمل البنك أي مسؤولية إذا تم إيقاف دفع الشيك المصرفي أو تم حجز قيمته بواسطة أي سلطة شرعية لأي سبب من الأسباب.